



Article number / Artikelnummer: **112960**

EAN number / EAN: 4250384778699
Freight category / Frachtkategorie: A

Fixing clamp Type Protection

Befestigungszwinge Typ Protection



Item description

Fixing clamp Type Protection

Fixing clamp type Protection

- made of square tube for securing shell building grids to floor slabs using clamps
- suitable for ceiling thicknesses from 0 to 40 cm
- easily clamped using a wing nut with a spindle
- post height above floor: 1.25 m
- with tilt lock for secure and quick assembly or disassembly of the grids
- clamp is detachable for use as a bolting variant (part no. 112960P)
- post made of square tube 40 x 30 mm
- galvanized

Technical specifications

Weight: 8,5 kg
Dimensions: 235 mm x 1550 mm
material:
S235 JR

surface:
hot dipped galvanized acc. to DIN ISO 1461

Artikeltext

Befestigungszwinge Typ Protection

Befestigungszwinge Typ Protection

- aus Vierkanthohr zur Befestigung von Rohbaugitter auf Bodenplatten mittels Klemmen
- geeignet für Deckenstärken von 0 bis 40 cm
- bequem klemmbar über Flügelmutter mit Spindel
- Pfostenhöhe überflur 1,25 m
- mit Kippverschluss für sicheres und schnelles Montieren bzw. Demontieren der Gitter
- Zwingen demontierbar für Einsatz als Variante zum Aufdübeln (Art.-Nr. 112960P)
- Pfosten aus Vierkanthohr 40 x 30 mm
- verzinkt

Technische Daten

Gewicht: 8,5 kg
Abmessungen: 235 mm x 1550 mm
Material:
S235 JR

Oberfläche:
Feuerverzinkung nach DIN ISO 1461



* All data are approximate values (partly with industry-standard rounding for better understanding) and serve only for product understanding, but not as a basis for the design of accessories, storage solutions, adaptations, combination products or the like. All information is without guarantee, for possible errors and resulting consequences we assume no responsibility.

* Alle Angaben sind Richtwerte (teilweise mit branchenüblichen Rundungen zum besseren Verständnis) und dienen lediglich zum Produktverständnis, nicht aber als Basis zum Bau von Zubehörteilen, Lagergestellen, Adaptierungen, Kombinationsprodukten oä. Alle Angaben sind ohne Gewähr, für evtl. Fehler und resultierende Folgen übernehmen wir keine Verantwortung.